


運輸署公告 

致：申請人 

「VE19」表格作用聲明 

1. 收集目的

運輸署會利用透過「VE19」表格所獲取的個人資料作以下用途： 

a) 方便運輸署與申請人互相聯繫；

b) 辦理與申請人在表格內提出的申請有關的事務；及

c) 充當辦理申請人在本表格內提出的申請的協議。

2. 索閱個人資料

根據個人資料﹝私隱﹞條例第 18 及 22 條與附表 1 第 6 條原則，你有權索閱及修改你的個

人資料。你的索閱權包括獲取你在本表格內所提供的個人資料副本乙份。 

3. 查詢

查詢透過本表格所收集的個人資料，包括索閱及修改資料，應向下列其中一個你提交申請

的中心提出： 

a. 運輸署車輛檢驗綜合大樓

新界西草灣路18號運輸署車輛檢驗綜合大樓1樓

( 經辦人：高級車輛檢驗主任 )

b. 運輸署車輛檢驗綜合大樓

新界西草灣路18號運輸署車輛檢驗綜合大樓2樓

( 經辦人：高級車輛檢驗主任 )

電話：3961 0309 

電話：3961 0323 
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Transport Department
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NOT_VE19.doc (Oct 24)

Transport Department Notice

To: THE APPLICANT

Statement of Purpose of “VE 19”

4. Purpose of  Collection

  The personal data provided by means of the “VE 19” Form will be used by Transport 

Department for the following purposes:

a) facilitating communication between Transport Department and  yourself;

b) activities relating to processing of your  application in this  form;

c) serving as an agreement for processing of your application in this  form.

5. Access to Personal  Data

You  have  a  right  of  access  and  correction  with  respect  to  your  personal  data  as  provided

for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.  Your 

right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this  form.

6.  Enquiries

  Enquiries  concerning  your  personal  data  collected  by  means  of  this  form,  including  the 

making  of  access  and  corrections,  should  be  addressed  to  one  of  the  following  Centres  where  your 

application is submitted.

a. Transport Department Vehicle Examination  Complex,

1/F, Transport Department Vehicle Examiantion Complex,

18 Sai Tso Wan Toad, Tsing Yi, New Territories.

(Attn.: Senior Motor Vehicle Examiner)  Tel:  3961  0309

b. Transport Department Vehicle Examination Complex,

2/F,  Transport Department Vehicle Examiantion Complex,

18 Sai Tso Wan Toad, Tsing Yi, New Territories.

(Attn.: Senior Motor Vehicle Examiner)


